

Lode Runner™

# Lode Runner



Broderbund  
Software  
Presents  
**Lode Runner**  
By  
Doug Smith  
(C) Copyright 1983



#### SPELLBINDING ACTION!

You are a highly trained Galactic command deep in enemy territory. Power hungry leaders of the repressive Bungeling Empire have stolen a fortune in gold from the peace loving people, and you've just discovered their secret underground treasury. Your goal? To recover every last ingot of Bungeling booty. You'll be running, jumping, and climbing heroically, solving perplexing puzzles, and drilling passageways through stone floors and barriers using your laser drill pistol. You'll need your quick wits and brains!

#### ACTION ENVOÛTANTE !

Vous êtes un territoire ennemi fond de commandement galactique hautement qualifiés. Dirigeants faim de puissance de le Bungeling Empire répressives ont volé une fortune en or de la paix aimer les gens, un vous avez juste découvert son trésor souterrain secret. Votre but ? Pour récupérer chaque dernier lingot Bungeling butin. Vous allez être exécuté, sautant, et escalade héroïquement, résoudre les puzzles déconcertants et passages à travers les sols en pierre et les obstacles à l'aide de votre laser de perçage percer pistolet. Vous aurez besoin de votre intelligence rapide et les cerveaux !



For more information about Broderbund and our products, call us at  
(800) 527-6263 or (415) 492-3500. 17 Paul Drive, San Rafael, California  
94903-2101 (c) 1984 Broderbund Software Inc



"WINNERS DON'T USE DRUGS"

"WINNERS PLAY ATARI"



Lode Runner™



Lode Runner

# Lode Runner



Lode Runner

